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Art: Medlemsmöte

Plats: Klubbstugan

Antal närvarande: 14 medlemmar

§ 11 Mötets öppnande

Ordförande Ulle Liukkonen öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

§ 12 Val av sekreterare och justerare

Anna Holter utsågs att skriva protokollet, i ordinarie sekreterares frånvaro. Ulf Ankarberg 
valdes att jämte ordförande justera dagens protokoll.

§ 13 Fastställande av dagordning

Dagordning föredrogs och fastställdes

§ 14 Föregående protokoll

Tyvärr fanns inte protokollet från förra mötet att tillgå, varför punkten hänskjuts till nästa 
möte.

§ 15 Rapporter

a) Ekonomi
Kristina Nilsson rapporterade om en ekonomi som är i god ordning, 
där intäkterna, i det stora hela, väl överensstämmer med budget. Se
bilaga 1

b) Medlemsutveckling
I dagsläget har klubben ca 280 medlemmar.

c) Utskott/arbetsgrupper
Avel och hälsa, utställning: Utställningshelgen är väl genomförd. 



Tyvärr med något färre deltagare än budgeterat, men det 
ekonomiska resultatet blir ändå klart positivt.

AoH, BPH: Stort tryck hela året. Hittills har 33 hundar deltagit vid 5 
tillfällen.
AoH, Mental: Även här är verksamheten i full gång, dock inte med 
lika högt tryck som BPH. Ett avtal har tecknats mellan SBK och 
Försvarsmakten, så att även de hundar som är FM-uppfödda 
kommer att mentalbeskrivas i fortsättningen. På lördag, 3/6 
genomförs årets första MT 2017.
Organisation, utemiljö: Avloppet är fortfarande problematiskt. 
Håkan Eriksson undersöker med entreprenören hur det skall lösas – 
funktionsansvar? Håkan har även kontakt med markentreprenören, 
vilken är sjukskriven för närvarande. Mötets mening är att det är 
mycket angeläget att påbörjade arbeten (parkeringar, grusplan, 
infartsväg) färdigställs snarast, varför en annan entreprenör skall 
eftersökas.
Prov och tävling, rally: Tävling i alla klasser 4 juni.
PoT, bruks och lydnad: Lydnadstävling 1 juni, med 17 starter i 
startklass! 13 juni appellrapport, 18 juni elitspår och 21 juni högre 
spår. 
PoT, nosework: 1 juli genomförs klubbens första tävling. Den har 
begränsats till 50 starter och lottning har skett offentligt genom 
web-sändning.
PoT, agility: Mycket lyckad tävling, med fler än 4000 starter över fyra
dagar, som fått massor av bra feedback och gjort reklam för 
klubben. Ansvarig beskriver en besvikelse hos de aktiva i grenen 
över bristen på engagemang hos övriga klubbmedlemmar – något 
att fundera över till nästa år.

d) Styrelsen: Har inget särskilt att rapportera just nu

§ 16 ”Framtid Timrå BHK”

Anna Holter och Ulle Liukkonen ska, på uppdrag av styrelsen, sammanställa svaren från 
vinterns enkäter. Detta skall presenteras vid medlemsmötet i augusti.

§ 17 Övriga frågor:

a) Anna Holter har fått en fråga om klubben är intresserad av att köpa en 
barack för iordningsställande av övernattningsmöjligheter. Mötet 
tackade för erbjudandet, men beslutade att, i första hand, lägga tid och 
engagemang på iordningställandet av klubbområdet.



b) Medlemsfest 22 juli. Josefine Bergqvist har via Facebook bjudit in till en 
medlemsfest – ett mycket trevligt initiativ i semestertider. Ta chansen, 
ta med familjen och kom! Anmälan via Facebook-evenemanget eller 
direkt till Josefine.

§ 18 Nästa medlemsmöte

Surströmming och framtidsspaning den 26 augusti

§ 19 Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid tangenterna:

__________________________________________

Anna Holter

Justeras:

__________________________________________

Ulle Liukkonen, mötesordförande

Justeras:

__________________________________________

Ulf Ankarberg


